
Bestyrelsesmøde i SAND Fyn, 27/9 2022 
 
Fremmødte:  Kennet, Betina, Per og Pia 
Intet hørt fra Vivi 
 
Vi har bestemt at vi vil igen i år give gavekort til de hjemløse her i Odense da det faldt i god jord 
sidste år og har sat 5000 kr af til det og så er der lidt tilat forsøde julen med. 
 
Da Harald er flyttet til Vibohøj er han trådt ind i eres bestyrelse har han ringet og sagt til Per og 
derfor blev Kennet næstformand istedet. 
 
Vivi hører vi aldrig fra og da hun ikke har været med til vores møder i 4-5mdr ser vi ingen grund til 
hun er der . 
 
V kommer 3 på hjemløsedagen og hjælper til og glæder os. 
 
Vi er ved at lave 2 event et for drengene men gokart og pigerne tilweelness så rigtig hygge tur og 
glæder os til det. 
 
Stille og roligt møde.  Pia 
 


